
  VORDINGBORG BRIDGEKLUB 
Bestyrelsesmøde 
torsdag den 12. 

januar 2023 
 
Dagsorden: 

       

 
1. Velkomst - referat 13/10-2022 

    

 
2. Beslutningsstruktur i bestyrelse og udvalg 

  

 
3. Orientering fra formanden 

    

  
a. Kortblandemaskine m.v. flyttet fra Firmasport til Hollænderhaven 

  
     Lokale en nødløsning - behov for lys og varme 

  

  
     Brev om nyt lokale sendt til kortblanderne 

  

  

b. Klubledermøde i Nykøbing F. 11/12-
22 

   

  
c.  Corona - fortsat behov for sprit 

   

  
d. Juleafslutning i Hollænderhaven 13/12-22 - succes 

 

  
e. Mulighed for eventdag med H.K. Sørensen 

  

  
f.  Generalforsamling torsdag 27/4-23 - lokaler/spisning skal reserveres  

 
4. Status sponsorer 

     

  
a. jule- og nytårshilsen sendt 19/12-22 

   

 
5. Status medlemmer 

     

  
a. Spilleplan resten af sæsonen 

   

  
b. RealBridge 

     

  
c. Hold aflyses for 22/23 

    

  
d. Tidsforbrug i C-række, torsdag 

   

 
6. Status økonomi 

     

 
7. Lokaler 

      

  
a. Husleje TAMU 

     

 
8. Status begynderkursus 

    

  
a. behov for fortsættelseskursus ? 

   

 
9. Kursusdag 29/1-23 med Steen Løvgreen 

   

  
a. lokale reserveret 

     

  
b. Mad og drikkevarer 

    

  
c. Kort - skal blandes 

    

 
10. Eventuelt 

     

 
11. Dato for næste møde 

     

Referat: 

Ad 1.  Referat godkendt 

Ad 2.  Enighed om at beslutninger truffet ved bestyrelsesmøder skal følges. Line ønskede at forstå hvilke beføjelser  

IT-udvalget har, og det blev præciseret, at det er dette udvalg der står for turneringsplan som derefter 

forelægges for bestyrelsen. 

Ad.3.a. Alt materiel er nu flyttet fra Firmasport til Hollænderhaven 
           b. Olaf og Bent deltog. Bent refererede til forskellige muligheder og ideer 
               til undervisning og rekruttering af nye medlemmer, som kom frem på mødet. 
           c.  I fremtiden købes sprit  med pumper. 
           d.  Bent har modtaget mange positive tilbagemeldinger. 
           e.  Evt. ved næste juleafslutning. 
           f.  Hans Ove tager kontakt til TAMU. Spisning 17.30. Betaling 50 kr. Incl.  

http://www.bridge.dk/


               drikkevarer( en genstand ) 
Ad.4.      Ingen ændring  
 
Ad.5.       Der er på nuværende tidspunkt 100 medlemmer. 
            a.  Kirsten udleverede planen. Der var ingen kommentarer. 
            b.  ønskværdigt med flere spillere. 
            c.  Hold spil tages op på generalforsamling. 
            d.  Der henstilles til at tidsforbrug på 7 min pr. spil holdes. Såfremt der har været tilkaldt turneringsleder,   kan 

denne sætte tidsur på pause hvis væsentlig forsinkelse opstår. Såfremt der er mere end 5 kort tilbage når 
tidsur   ringer for rundeskifte reg. spillet som ”ikke spillet”. Da der er en del nye  i C-rækken torsdag tildeles 
parrene 50-50. Gælder kun i C-rækken torsdag.  

 
Ad.6.       Olaf udleverede og gennemgik regnskabet. Det så fint ud. 
 
Ad.7.       TAMU. Er sat op til 500 kr. pr.spilleaften. Dette er incl. moms, kaffe og leje af  glas. 
 
Ad.8.       Der er 6 kursister. Kurset kører frem til marts. 

a. Få har udtrykt ønske for behov. I næste nyhedsbrev nævner Bent ideen, og            
anmoder om tilbagemelding 

 
Ad.9.       21 personer fra klubben deltager, 2 fra Stege. Afholdes uanset deltagertal. 
            b.  Line og Kirsten bestiller smørrebrød. Bent tager sig af drikkevarer. Flere 
                medbringer en kande kaffe. 

b. Kirsten sørger for kortblanding 
 
Ad.10.  Intet. 
 
Ad. 11.     Næste møde afholdes d. 30/3 kl. 14.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

  

 

 

 

VORDINGBORG 

COMPUTER 

SERVICE 

 

https://olestage.dk/
https://moensbank.dk/

